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Deze nota (Raadsstuk  
12RAAD0041) omvat 
maar liefst 255 pagina’s 
en is bepaald niet gemak-
kelijk toegankelijk. Het 
stuk geeft vooral vanuit 
de � nanciële invalshoek 
een tussentijdse stand 
van zaken mbt de ontwik-
kelingen over het lopende 
jaar 2012 en is daarmee 
zeer bepalend voor de 
gemeentelijke begroting 
voor 2013.   

Het algemene beeld is dat 
de Gemeente er � nancieel 
gezien naar verhouding 
goed voorstaat met een 
dekkende exploitatie voor 
de komende jaren, mede 
dankzij stringente bezui-
niging, niet in de laatste 
plaats als uitvloeisel van de 
interactieve bezuinigings-
dialoog met de bevolking.
Dinsdagmiddag 12 juni jl 
was de beurt aan de po-
litieke fracties van de Ge-
meenteraad om in alge-
mene beschouwingen hun 
commentaar te leveren. In-
teressant is te zien of en in 
hoeverre daarbij nog enige 
aandacht aan Den Dolder 
werd besteed. Wij hebben 
het voor u nagetrokken.

De coalitiepartijen (VVD, 
PvdA, D66 en Groen 
Links) uiten zich als te ver-
wachten zeer vriendelijk 

over de stand van zaken 
mbt het gevoerde beleid en 
de tot dusverre –halverwe-
ge de rit- bereikte resulta-
ten. Den Dolder wordt niet 
genoemd.  

De oppositiepartijen ge-
ven weliswaar toe dat er 
wel op de winkel is gepast., 
maar dat er in feite niet of 
nauwelijks iets is bereikt.     
Enkele citaten uit de be-
schouwingen:.
Christen Unie - SGP:  “En, 
voorzitter, ik vrees dat dit 
symptomatisch aan het wor-
den is voor dit College, mede 
dankzij de coalitie: uitstellen, 
bestuurlijke planningen niet 
halen en vooruitschuiven 
naar onbekende datum lijkt 
het handelsmerk te worden 
bij bepaalde onderwerpen. 
Neem bijvoorbeeld het Drie-
luik Den Dolder: eerst stelt 
de coalitie het plan jaren uit 
om hun moverende redenen, 
vervolgens weigert ze mee te 
werken aan elke vorm van 
begrenzing in tijd van het 
tunneltje in Den Dolder en 
nu, meest recent, ontbreekt 
op de agenda van de Raad 
ook nog het voorstel tot on-
derzoek dat TNO uit gaat 
voeren. Wil het College, wil 
deze coalitie dit thema dan 
persé over de komende ver-
kiezingen heentillen?”
CDA:  “Een ontwikkeling die 
ook al lange jaren stokt, is 

de aanleg van de tunnel in 
Den Dolder. Deze ontwik-
keling loopt nota bene al 
vanaf de eerste periode dat 
ik gemeenteraadslid was, en 
zal op zijn minst ook nog in 
de volgende raadsperiode 
spelen. Wat daarbij nog van 
extra gewicht is, is dat het 
College niet actief informeert 
over de voortgang. Zonder 
enig bericht is de o� erte over 
de Dolderse verkeersveilig-
heid over de zomer heen ge-
schoven. Dat betekent dat 
de o� erte een jaar onderweg 
is. Als de uitvoering van dat 
onderzoek straks van ver-
gelijkbare grootheid is, dan 
maken wij ons ernstig zor-
gen of het onderzoek in de 
volgende raadsperiode kan 
worden afgewerkt. Voorzit-
ter, u weet dat de CDA-fractie 
van mening is dat de tunnel 
in Den Dolder nu zonder ver-
dere vertraging zal moeten 
worden aangelegd.” “Ook 
vernemen wij graag van uw 
fractie (gericht aan de PvdA) 
of u – met onze fractie – nog 
steeds hecht aan het Dorps-
huis in Den Dolder, een plan 
waar dit College in zijn eerste 
twee jaar nog geen besluit 
over heeft genomen. Dan 
komt uiteraard ook de fractie 
van D66 aan bod. Volgens 
de inleiding op hun verkie-
zingsprogramma mag de 
kiezer hen ook aan verkie-
zingsbeloftes houden. En� n, 

de vraag die dan opkomt is 
hoe het staat met de veilige 
� etsverbinding met de brede 
school in Den Dolder.”
Pro-Zeist: “we steunen het 
argument van de CU/SGP om 
ook de aanwezigheid van 
vele zorginstellingen mee te 
laten wegen in het onder-
zoek naar de aanwezigheid 
van de brandweerpost in 
Den Dolder.”
SP: “Keuzes maken, door 
vooral in te zetten op die lo-
pende projecten en al vroeg 
de bewoners te informeren 
welke wijzigingen er in de 
plannen zijn. Wees eerlijk 
daarin. Die keuze en voort-
gang is wel ernstig afwezig 
bij het tunneltje Den Dolder, 
het licht aan het eind van 
deze tunnel is echt nog niet 
in zicht.”
Seyst  Nu:
“Vanwege de veiligheid die-
nen de aanrijtijden van de 
brandweerkazerne Zeist en 
de post Den Dolder t.b.v. Bos-
gebied, Remia en spoorlijn 
zo minimaal mogelijk te zijn. 
Wij zijn dus tegen de sluiting 
van post Den Dolder.” 

´Tunneltje Den Dolder. In 
deze Voorjaarsnota missen 
wij opmerkingen over de 
voortgang van de aanleg 
van het veel besproken � ets-
tunneltje onder het spoor in 
Den Dolder. Wij zijn van me-
ning, dat con� icten met een 

projectontwikkelaar (Kom-
paan), de aanleg van dit 
tunneltje niet in de weg mag 
staan. De veiligheid van, on-
der meer, de schoolgaande 
jeugd kan niet langer op het 
spel worden gezet. Het Col-
lege heeft dit lang geleden al 
toegezegd”

Dit  laatste punt, een con-
� ict met Kompaan (de 
ontwikkelaar van het voor-
malige Overtoomterrein), 
verbaasde de Belangen-
vereniging zeer, immers in 
de betre� ende  klankbord-
groep werd  al meer dan 
een jaar geleden verteld dat 
er met Kompaan overeen-
stemming was over het af-
dragen van en deel van het 
terrein tbv de tunnelaan-
leg. Ook in het door ons als 
open ervaren overleg met 
wijkwethouder Varkevisser 
zijn er op dit punt desge-
vraagd nooit problemen 
gesignaleerd. Wat blijkt nu: 
Kompaan zal uiteraard haar 
sowieso onverkoopbaar 
gebleken woningbouw-
plan op dit terrein moeten 
herschikken en stelt nu 
(opeens ?) als voorwaarde 
dat de gemeente de eis van 
woningbouwdifferentiatie 
laat vallen. Onder deze dif-
ferentiatie wordt verstaan 
dat op iedere bouwlocatie 
qua aard en  prijsstelling 
1/3 van de woningen in het 

hoge segment, 1/3 in het 
middensegment en 1/3  als 
sociale woningbouw moet 
worden gerealiseerd. Dat is 
als sociaal politiek streven 
in z’n algemeenheid niet 
verwerpelijk, maar als je 
dat op ieder locatie apart 
en stringent toepast is het 
een dwangbuis, die nogal 
omstreden is en ontwik-
kelingen zeer in de weg 
kan staan. Wij kunnen het 
standpunt van Kompaan 
wel begrijpen. Maar dit uit-
gangspunt inzake di� eren-
tiatie is de heilige politieke 
graal van coalitiepartner 
PvdA, en dus zit alles in 
een patstelling. ProRail, 
Kompaan en de vooral de 
Gemeente houden elkaar 
kennelijk in een wurggreep 
en ondertussen gebeurt er 
nog steeds niets.
Als het zo doorgaat ziet het 
er –ondanks een hoopge-
vende start-  naar uit dat 
er onder deze coalitie op 
dit punt niets tot stand zal 
komen. Moeten we ons dan 
maar wee opmaken voor 
de volgende gemeentelijke 
verkiezingen ? Het is niet 
alleen slecht voor Den Dol-
der; het is ook heel slecht 
voor het aanzien van de 
politiek., en -erger nog- het 
vertrouwen in de overheid 
als zodanig.   

jhs

Op bezoek bij Altrecht

Voorjaarsnota 2012 van gemeente Zeist

Samen met vertegen-
woordigers van de winke-
liersvereniging, de Forn-
hese ondernemers, het 
Wijkteam en Centrum Ma-
liebaan was de Belangen-
vereniging onlangs weer 
eens te gast bij Altrecht 
om bij te praten over de 
ontwikkelingen in ons 
dorp en bij Altrecht. 

Het bood ook een goede 
gelegenheid nader kennis 
te maken met de recent be-
noemde divisie-directeur 
en locatiemanager, mevr. 
Floor van Dijk. Zo werden 

we geïnformeerd over het 
lange termijn beleid dat 
Altrecht voor ogen staat. Er 
zal veel meer nadruk wor-
den gelegd op ambulante 
zorg met als gevolg dat het 
huidige aantal van 375 bed-
den de komende jaren met 
meer dan een derde wordt  
verminderd. Een nieuwe 
ontwikkeling is ook het 
zgn. E-Health programma 
waarbij cliënten vooral wor-
den begeleid met digitale 
technieken, zoals beeld-
bellen met behandelaars 
en gaming toepassingen. 
Verder ligt het in de bedoe-

ling het bezit aan vastgoed 
af te bouwen middels ver-
koop en terughuur van de 
(nog) nodige paviljoens. 
Afgesproken is dat Altrecht 
na de zomer  een breder 
informatiebulletin zal ver-
spreiden. 

We wijzen u overigens op 
de informatieve website 
www.altrecht.nl, waarop 
onder meer via een kort 
� lmpje (beroemdheden) 
aandacht wordt gevraagd 
voor de maatschappelijke 
discriminatie van psychia-
trische patiënten. 

Geen tunnel, wel een woestijn
27 april 2009, onverwacht werd de mooie bomenrij langs de Tolhuislaan Noord rigoureus gekapt. Formeel klopte het wel, maar de communicatie was alles behalve duidelijk.
Nu 20 juni 2012, meer dan drie jaar later, geen tunnel, wel een woestijn. 


